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 2021-2022 תשפ"בלשנת הפעילות מסכם ביקורת  דו"ח 

ת אורנים מתוקף  מכללוהסטודנטיות ב םהסטודנטיגודת אדין וחשבון זה מוגש לאספה הכללית של  

 (. 7)סעיף קטן  30, סעיף  1980  – "םק העמותות, תשוח

 



 

 הקדמה:

הסטודנטים )ע"ר  והסטודנטיות   אגודת  אורנים  מכללת  סטודנטיאלי  580172187  של  גוף  הינה   )

סטודנטים   הינם  באגודה  )החברים  באגודה  החברים  הסטודנטים  כלל  את  לייצג  שמטרתו  נבחר, 

לא  חברות  דמי  את  שילמו  אשר  הס באגודה  "אורנים"  טודנטיםגודת  העניינים  במכללת  בכל   ,)

שלהם,   והאקדמיים  החברתיים  הכלכליים,  האינטרסים  את  לקדם  כסטודנטים,  להם  הנוגעים 

ליזום ולקיים שירותי עזר ומפעלי הנחות ולפתח קשרים חברותיים ותרבותיים בקרב הסטודנטים.  

פעולותיה   דמוקרטיות.  בבחירות  לשנה  אחת  נבחרת  רו  מבוצעותהאגודה  מניעים  ו ללא  וללא  ח 

 וליטיים. פ

ועדת הביקורת היא הגוף המבקר את פעולות האגודה, מוסדותיה ונציגיה וכן הגוף המייעץ לאגודה  

 ( 22סעיף בכל הנוגע לפירוש התקנון )תקנון אגודת הסטודנטים, 

 

ת  פה הכללי כאשר נבחרו הנציגים באס  2021  דצמברועדת הביקורת בראשותנו החלה לפעול בחודש  

 דורש החוק. כפי ש

 

לניהול  ועד  מטרת הנוגע  בכל  הסטודנטים  אגודת  של  התנהלותה  על  פיקוח  היא  הביקורת  ת 

לחוקי   בהתאם  וזאת  שעולה  קובלנה  לכל  מענה  שקיפות,  ההצבעה,  תהליכי   , האספות  הישיבות, 

  מדינת ישראל ותקנון האגודה.

 

 קדמית הנבדקת:ה האבשנבעלי התפקידים המרכזיים באגודה 

 באום אלון   -"רוי

 בן יוסף ביאנקהליהי  –סיו"ר 

 זמיר  שהמ –מנכ"ל

   הרשקוביץיצחק אור    – ראש מחלקת דוברות

 יובל רז –אש מחלקת אקדמיה ר

 דרזיה   עמית–תרבות ראש מחלקת 

 תמרקין גיטלמן   אירינה  -  ראש מחלקת פנים ורווחה

   בלטר מאיה  –אש מחלקת מעורבות חברתית ר

 2021אור ומאיה נכנסו לתפקידם החל מדצמבר   •

 

 :היוצאים חברי הוועד המנהל

 אל ו ליפינט 

 שכנזי  י ארוע

 מוחמד דיאב 

 

 לשנת הלימודים הנ"ל רקע 

התקיימה   הלימודים  אוקטובר  שנת  חודשים  לחו  2021בין  יוני  ועד  הלימודים  מרבית  .  2022דש 

לקראת סוף  . "שבוע למידה אחרת"התבצעו בצורה פרונטלית, כאשר אחת לחודש התקיים   בשנה זו 



 

ל  א'  מסטרס מעבר  על  אורנים  מכללת  ע לימוהודיעה  מקוונים  התפדים  נקב  של  גיף  רצותו 

 פרונטליים, כך המשיך עד לסיום השנה.    סמסטר ב' נפתח כרגיל, בלימודיםהאומיקרון בישראל. 

 

 והממצאים שעלו מהם:   ב"פם בהם עסקו חברי האגודה בשנת תששאיהנו

 

 שקיפות והתנהלות האגודה:

החלטת  על פי    -האגודה  פעיליעצה ואשר תפורסם לחברי המו   מצגת סיכום פעילות חודשית -

מנהל  המס  ועד  מצגת  להתפרסם  אמורה  חודש  כל  אבסוף  הנעשה  כמת  נכון  גודה.  באת 

   אחת השנה.  א פעם מסוג זה לא פורסמה ול מצגת  -ם להיו

 עוד השנה.   קרהלא   -הוועד המנהל"ח חודשי של פעילות האגודה אשר יעבור לחברי דו -

 והסבר עליו אישור תקציב מול המועצה  -

בור  ונגישים לכלל צימפורסמים באתר האגודה  גודה מנוהלים והפרוטוקולים של ישיבות א -

ידע חסר  ישנו מ אגודה  ר הפועל, נכון לכתיבת דוח זה באתהדבר לא קורה ב  -הסטודנטים

 חוסר בדוחות השונים וכדומה.  גודה, צוות ניהול האואף שגוי על 

 ידע על פעילות האגודה ועל חבריה.של האגודה. מתן גישה רחבה יותר למ מדיה שיפור ה -

מות  , מפורס פומביותגודה על הישיבות להיות  י תקנון האעל פ -עצהוהמבות  פומביות ישי -

גודה אינן מפורסמות  הא  ם ישיבותעוניין.ת בכך. נכון להיוהמ  האגוד .תנגישות לכל חברו

 אגודה השונים לקחת חלק.  כותם של חברי הולכן נמנעת זלכל, 

 

 ניהול תקציב: 

והיו"ר.  - האגודה  מזכירת  עם  פעולה  בשיתוף  האגודה  מנכ"ל/גזבר  מנהל  התקציב  התקציב   את 

י שדורש החוק  כפה  מכן באספה הכללית על פי חוקי הצבע  חרלא ועד המנהל ואושר על ידי חברי הו 

 רש התקנון. וכפי שדו

העמותה   - ודו"חות  מוסמך  חשבון  רואה  ידי  על  מפוקחים  האגודה  של  התקציב  נמצאים    ענייני 

)ראו  כנובפיקוח מתמיד של רשם העמותות. לא נמצאו חריגות בתקציב או בעיות בת וחלוקתו.  נו 

 , תחת נושא שקיפות(.בפ"ש ת תקציב לשנת  ערך אישור

 ים כראוי באופן יעיל. התקציב מנוהל תיקי ניהול  -

האגודה.    - לחברי  רק  אלא  הסטודנטים  לכלל  האגודה  באתר  חשוף  אינו  האגודה  בנוסף,  תקציב 

אתר  -גיידסטאר    תרהמידע החוקי כגון חמשת מקבלי השכר הגבוה והדו"חות הכספיים קיימים בא

 .ישראל לעיונכםהעמותות של  

 

 מכרזים: 

המכרז כאשרהאגודהתקנון  את    תואמת   יםוועדת  הנוהל    ,  פי  על  מונו  בשכר  התפקידים  בעלי  כל 

פי התקנון  במכרז של הוועדה.  -ודרישת התקנון   ומעדה תורכב  הו   על  סיו"ר  שלושה חברי מועצה 

הדבר בא לידי ביטוי גם בוועדת    לאורך השנה,   של המועצהקוי  כחלק מתפקודה הל   . גודההא  "ריו ו



 

השנה.  המכרזים במועצה  מרבית  המינימלית  עבדה  הסף  הועדהמבחינת    בדרישת  הדבר  הרכב   .

 טימלי.  פ מצב לא או  היווהך ללא ספק אלא חוקי או לחילופין לא אתי, איננו 

 

 בלת החלטות:קישיבות הנהלת האגודה ותהליך 

 ניתן לראות כי . ןמדינת ישראל ועל פי חוקי התקנו פי חוקי נהלת על קבלת ההחלטות באגודה מת 

 ל מנת לאפשר תוך דיון מעמיק של כלל העוסקים בנושא וזאת ע ת מתקבלות בכובד ראשלטוההח

    מגוון דעות שיטיב עם כלל הסטודנטים.

 

  בחירות:

בחירהתקיימ המנהל  וו  לוועד  לח  תדוועולת  בהתאם  התקיימו  הבחירות  מדינת  הביקורת.  וקי 

 ובהתאם לתקנון האגודה. ישראל, 

זו   ל ב  ימולא התקיבשנה  לאורך    כוח אדם  רס והמועצה לקתה בח  -נציגי החוגיםחירות משלימות 

השנמרבי הבחירות  .  הת  הבאהבבחינת  האקדמית  ו  -לשנה  האגודה  המנהל  מועצת  הוועד  חברי 

מוע את  לדחות  החלטה  הבחירות  קיבלו  תהליך  חודש  לד  ולקיים  בחירת  מאי,  לקראת  יותר  רחב 

החוגי יוני,  הבחירות  ם.  נציגי  לחודש  בשנית  ונבחרו  נדחו  רהתקיימו  לשנה  מספר  נציגים.ות  של  ב 

מול  במהלך השנה הוחלט ע"י חברי המועצה להגדיל את התג  -בחירות באשר לשכר ועדת ה   הבאה.  

נציג  קיע ולבצע תלהש  הבחירות על מנת שיוכלו  של חברי ועדת הליך ארוך טווח בהטמעת תפקיד 

היה    תה הועדה,ק להכשרת אועשה תהליך מספלא נ  בפועלאימים והולמים.  החוג וגיוס נציגים מת

הליך העומק שלשמו  תרחש אותו  א התאה מכך גם לוכתוצ  חסר לחברי הועדה ידע בנושאניכר כי  

 . הוגדלה הקצבה

 

 מדיה:

 ה: דימספר רשתות חברתיות ופלטפורמות מאגודת הסטודנטים פועלת ב 

   אתר האגודה-

 פעילות באינסטגרם-

 פעילות בפייסבוק  -

 ערוץ יוטיוב.  -

 סאפ פעיל. ואט ו -

   מיילים-

 

כי   לציין  ה כי    נמצא  האחרונה  בבדיקתנוחשוב  בפרטי  מעודכן  איננו  האגודה  גודה  הא  צוותאתר 

נוספים  החדשים ברשתו  .ובפריטים  החשיפה  זאת,  עם  הועלתהיחד  השונות  החברתיות    ת 

   דוברות על נושאים אלו. תו של רמ"ח כרת עבודני -משמעותית 

 

 :ישיבות מועצה

חודש  מועצ  בכל  ישיבת  קורו  לאחר .  המתקיימת  המועצה  ישיבות  הקורונה  בצת  מגפת  ורה  הן 

 .םדרך אפליקציית הזובצורה מקוונת רונטלית במכללה והן פ



 

השונות   בישיבות  השנה  המקוונות  על   דגש ובלאורך  בישיבותקיימת  ,  הישיבות  נוכחות    . בעיית 

לדיו עלה  האהנושא  הנהלת  מול  המנהל.ן  הוועד  ומול  ו  גודה  של  קודמים  דוחות  פי  ועדות  על 

צוות    2021אר  ינו נכון ל   זמן רב.  דה מזה וגבעיה זו מלווה את הא, נראה כי  מותדוק בשנים  ת  ורהביק

  .בעיהה לא ניתן מענה הולם לאך עד כ  ון לבעיהעל פתר   עובדים  האגודה השכיר וחברי הוועד המנהל

.  ול המינימום הנדרש לקיום ישיבהעל גב ו  מועט היה כל כך  ים  פר משתתפמס   יבותביש פעמים רבות  

פעולה  ניכר  בנוסף, שיתוף  הנוכחים    היעדר  אלו  גם  אשר  השונים  החוגים  נציגי  בקרב  בנושא 

נמצאים    -לעיתים המררי  מאחולרוב  שחור  ע א צג  מה  כבויהל  בעיקר  .  צלמה  נכחו  רבות  בישיבות 

 .  ונותדבר אשר עשוי להשפיע על תוצאות החלטות ש -לת האגודהחברי הועד המנהל והנה

 

 האגודה:אירועי תרבות בהובלת 

השנה  בהוהתרחשו    לאורך  ומגוונים  שונים  תרבות  אירועי  של  רב  האמספר  הבלת  אירועים  גודה. 

א  שלושה  פתי   -ענקירועי  כללו  וסיום אירוע  אמצע  אי  חה,  ומספר  קט שנה,  בהיקף  רועים  אך  נים 

באי  ההגדולים  ניכרת  שלשקכותם.  הרבה  רמהאגודה    עה  זהושל  בנושא  תרבות  ובמחשבה    "ח 

   . רתיתהיצי

 

 ייצוג:

המועצ- התהקמת    –ה  הקמת  מתוקף  נקנוהמועצה  ין  לתת  עקיף  יועדה  בעבר  צוג  לסטודנטים. 

בחוג    םהסטודנטיים של  צר פער בין האינטרסם דבר אשר יציגות החוגירות לנהתקנון לא דרש בחי

התילבין   החוגים.  לתת  נציגי  נועד  יד  ייצוגקון  על  בחוג  הסטודנטים  של  וראוי  נציגם  אמיתי  י 

 במועצה.  

 רנים לבין הנהלת האגודה בהתאם לפניות שעולות שיחות בין הנהלת או ופן שותףבא  תקיימותמ -

 מצד סטודנטים.

המועלמ- הקמת  נדררות  התפבחינת    שתצה  דרישת  נציגי  הבנת  בקרב  המשמעות  ותחושת  קיד 

מתבהחוגים.   בהדבר  דלהנו טא  הו  כחות  הישיבותחוסר  בזמן  הפעילה  אלו    .השתתפות  בימים 

תפקיד ויצירת תהליך של הגברת המשמעות והזיקה לתפקיד  הגדרה מבוהקת ליצירת  עובדים על  

ליהיא ויו"ר הועד  א זה ע"י סיור האגודה  דום נושקיהתקיים במהלך השנה תהליך לנציגי החוגים.  

 ם.  עוד לא נשא פירות משמעותייהמנהל רועי, אך הדבר 

 

  :באורנים ת השונותצוג בוועדויי

הרקטור,  הדיקנים  בנוכחות  ישיבה  ת מתקיימ  חודשכל    –הוראה   - חוגים  ו,  ב–ראשי  י שינודנים 

על לפני כל וועדה    ם נכון להיום שיתוף  . מקדמימעלים קשיים של הסטודנטים  ,לימודים  כניותתו

 מעורבים. אפשרות תהיהסטודנטים למנת ש

  ראש חוג ספרות ו  ,ההספריימנהל    קטור,רה  בנוכחות  לכמה חודשים  תחמתקיים מפגש א  –ספריה   -

 יות של סטודנטים.דברים ובע יםמעלו נהלים בבספריה למשל שינויים מקדמים 

 ת ועדות משמעת אקדמיות ושאינן אקדמיו -

 כללה ועד מנהל ואסיפה כללית של המ -

עליווועדה אקד -   פסיק את יש דרישה מצד המכללה להסטודנטים במקרים שבהם  צוג  יי  –נה  מית 

 . םלימודיה



 

 :ציתועדות השונות בהתאחדות הסטודנטים הארייצוג בו

 אסיפה כללית )כלל היו"רים(  -נשיאות  -

 פורום חינוך  -

 פורום צפון  -

 ועדת תקנון -

 דות מיניות בהשכלה הגבוהה ועדה למניעת הטר -

 מנהל עד ו -

 

 יכום דו"חס

פועלת מתוך   שאגודת הסטודנטים במכללת אורנים, לקבוע  נושעלו בדו"ח זה עלי  צאיםממלאור ה

שיקול דעת ורצינות למען הסטודנטים, במטרה לדאוג לרווחתם ומתוך תחושת שליחות   אחריות, 

 .  אמיתית

מול וועדת הביקורת כאשר היה שיתוף פעולה  יש לציין לחיוב את שיתוף הפעולה של חברי האגודה  

 מלאה במידע שניתן לחברי הוועדה.    יפותשקמלא ו

במהלך  יחד   זאת,  יכעם  כי  ניכר  התפקיד  ולאורך  הדו"ח  ליתיבת  מספר  משמעותיים  שנם  קויים 

לה  נרצה  לב האשר  לשיפורםאגוסב את תשומת  לבצע  חל .  דה  ניתן  טכניים אשר  פערים  הינם  קם 

 טר הבא על השינויים.  ך הסמסרוחב משמעותיים. נעקוב לאוררשים תהליכי לקם דו, וחבאופן מידי

 : הליקויים שעלו בדו"ח הם

ר  הדב.  כדומהו  נציגי החוגים  ,החל מבעלי התפקידים באגודה,  גודה איננו מעודכןאתר הא -

הסטודנטים  הטעיהיוצר   ציבור  מופיע,  בקרב  נכון  הלא  החוג  נציג  ציבור    כאשר  באתר 

כתב כבר בדוח הקודם של  הדבר נבאגודה איננו יודע למי לפנות ברגע הצורך.    הסטודנטים

ף  תקיש ל, ולכן  הדבר חמור מאודת בסיום סמסטר א' אך לא תוקן עד היום.  ועדת הביקור

 .  2022אוגוסט ף חודש  סועד לאת ליקוי זה 

זוהי    אתר.ננו מופיע בל אי נה הועד המ  וישיבותלים של ישיבות המועצה  הפרוטוקופרסום   -

כ בשקיפות עמותה  חובתנו  לגלות   לפעול  לראות,  נמען  לכל  פ   ולאפשר  את  עילות  ולבקר 

ת בסיום סמסטר א' אך לא תוקן  כתב כבר בדוח הקודם של ועדת הביקור הדבר נ  .גודההא

ן  לכן יש לתקחובתנו כעמותה ו  עבירה חמורה עלמהווה    ם הפרוטוקוליסום  אי פרעד היום.  

 . 2022אוגוסט ף חודש  סועד לת ליקוי זה ף אתקיש ללכן  הקדם.זאת ב

. עד  "ר קודמת("י אלון ומורן וינר )סיופורמט שהוכן עקיים    -מצגת סיכום פעילות חודשית -

נשלח לא  המצגותכה  הא  ו  ופעילי  המועצה  למרות  גודהלחברי  ב.  גם  נכתב  דוח  שהדבר 

ף  ועד לס.  ר, ויש לתקן בהקדםהדבר הינו חמו  מת.  גת זו עד היום לא מתפרסמצ  -הקודם

להוצי  ספטמברחודש   הנעשה  מא  יש  של  סיכום  החוגים  צגת  לנציגי  האחרונה  בשנה 

 . וכחיים. לאחר מכן יש להקפיד לשלוח בסיום כל חודשהנ



 

חברי הוועד  ש  בהחלטת ועד מנהל קודמת נקבע כי אחת לחוד  -לוועד המנה ח חודשי לדו" -

נת דו"ח  יקבלו  על פעילות האגוהמנהל  גם בש. למרות  דה.  ונים  נכתב    -דוח הקודםהדבר 

סיכום  א  יש להוצי  ספטמברף חודש  ועד לסר, ויש לתקן בהקדם.  הדבר הינו חמו  .  שינויאין  

. לאחר מכן יש להקפיד לשלוח בסיום כל  לחברי הועד המנהלבשנה האחרונה  של הנעשה  

 .  חודש

הסמב - וה   דםקוה  סטרמהלך  המועצה  חברי  את  החליטו  לדחות  המנהל  הבחירות  וועד 

במהלנצישלמת  לה להתקיים  אמורות  היו  אשר  החוגים  סמסטר  גי  הייתה  א'.  ך  המטרה 

יותר  ליצור תהלי  לתירתום את  ר  אשך מקיף  הסטודנטים  במהלך הסמסטר .  פקידציבור 

ק לצד ונדחה  עמדים נדחה וגיוס המו בחירת הועדודית, אך  ועדה ייע יצא קול קורא לגיוס ו

רבו נוספת  תפעמים  דחייה  גרר  אשר  דבר  הבחי,  מועד  ומכירים  רות.  של  מבינים  אנו 

אלון  יסי בנ של  השונים  לוליהיונות  אך  א  הנושא,  לקידום  הבחירות  עדיין  דחוף  דחיית 

כל כ יציבות באגודה  ו שגויהינ ך  פעמים רבות  ויצר חוסר  ומועצה חלקית לאורך מרבית  , 

במה השנה.   ממליצים  לו"אנו  תכנון  הפעילות  לך  מראש  ז  לתאם  הקרובה    יתשלשנה 

ן הנדרשים לטובת ביצוע  הזמ   יקיבועי את  לגזור    ןומה   ןלבחירות עצמ  פציות לתאריכים או

נת להצליח  יבחר מספיק זמן מראש על מ על הוועדה לה  -חשוב לשים לב לדבר זה  המשימה.

 . בחירות החדשולממש את חזון המועצה לתהליך הליישם 

הבחירות על    חברי ועדת מול של  במהלך השנה הוחלט ע"י חברי המועצה להגדיל את התג -

להש שיוכלו  תמנת  ולבצע  נציגים  קיע  וגיוס  החוג  נציג  תפקיד  בהטמעת  טווח  ארוך  הליך 

והולמים.  מת נ  בפועלאימים  מספלא  תהליך  אועשה  להכשרת  הועדה,ק  כי    תה  ניכר  היה 

הליך העומק שלשמו  תרחש אותו  א הת אה מכך גם לוכתוצ  חסר לחברי הועדה ידע בנושא

הקצבה. יש  הוגדלה  הבאה  שנה  מי    לקראת  המבלהגדיר  חברי  בצורה  א ין  מלווה  גודה 

)ה סמכא יוקצו המ -לאותו בר.  את ועדת הבחירותצמודה   ן כלכלית והן  שאבים הנדרשים 

כ לוודא  יש  שנית,  המשימה.  את  לבצע  מנת  על  העומלוגיסטית(  תהליך  הבאה  בשנה  ק  י 

  . רלוונטיתתוכנית  ומיישמתננת מתכן קורה וכי הועדה אך בגיוס נציגי החוגים אכהרצוי 

קיי - כי  ניכר  השנה  מספלאורך  בניהול  מים  פעילים.ות  מועצה  חברי  של  מאוד  מצומצם  ר 

גם   ,תבישיבו   משמעתיתבים בצורה  אינם מעור  חברי מועצת האגודהל האגודה.  השוטף ש

וגם מבחינת מעורבות אקטיבית נוכחות    מון הט. הגוף אינו ממש את הפוטנציאל  מבחינת 

אל  ,בו קורה  שהדבר  ראשונה  שנה  איננה  ליקו וזו  אא  טווח. י  ועדת  לדעת    רוך  חברי 

הקף ועומק  בבעיה של אינבידואל מסוים וזאת עקב    , ולאיה ארגוניתע בבמדובר    ביקורת ה

כנית  ף יצאה לפועל תוואו מהלכים שונים השנה לשינוי מצב זה,  כי נעשם  אנו עריהתופעה.  

בנושא.   הקודמת  האגודה  סיור  בחירות  בנוסף  של  התבצעו  לאחרונה  כי  מכירים  אנו 

חוגים חדשים  בא נציגי  כיום  וישנם  רוח חדשה לאגודה.  המביגודה  יש  אים  זאת,  יחד עם 

ואת לקיחת האחריות שלהם על    ת, את נוכחותם בישיבות השונו המועצהקוד  תפ לבחון את  

ו במידה  כולה.  השנה  לאורך  קר המתרחש  אשר  ימשיךהמצב  השנה  לבחו  -ה  מחדש יש  ן 

לא  ועד כה    בשנתיים האחרונותה  תנ המודל הש.  המועצהולשקול לשנות את מודל הפעלת  

 הוכיח את עצמו. 



 

המועצה  - ישיבות  המינימום    -אתיות  בגיוס  קושי  הינה  רבות  עצמה  על  חזרה  אשר  תופעה 

כ  אנו ממליצים  מועצה.  לישיבות  י הנדרש  לא  הנדרש  בתוכו את  י המינימום  לת  הנהכלול 

הואת    האגודה  כי  בעוד  המנהל.  הועד  אחברי  חברי  לאפשר  ם  ויש  להצביע  גודה  להם 

שיבות השונות,  פעמים רבות לאורך השנה הם היוו את רוב המשתתפים.ות ביך  ע, אולהשפי

כי א  על מנת לשמור על אתיות הישיבות, יש לווד .  לטהטי לכל החאוטומדבר אשר ייצר רוב  

 "ל.  איננו כולל את הנמינימום המשתתפים בישיבה 

בות מסוג זה לרוב נתפסות כישיבות "על  יישניכר כי  לאורך השנה    -ועצה מקוונותישיבות מ -

במקביל    , גריהבמרפסת מעשנים סילה או חברי מועצה  הדרך". פעמים רבות עלו חברי הנה

א מן יש יוצ   לכל כלל  ללא מצלמה כלל ועוד. אנו מבינים כיבמקביל לנהיגה    לעבודה אחרת,

ים.ות בישיבות מסוג זה. אנו ממליצים כי התנהלות המשתתפ את  הסדיר  להכלל, אך נבקש  

השתתפותו    -או לחלופין במצלמה כבויהת או ראויה לישיבה  מכבדכל מי שיעלה בצורה לא  

 .  לא תיחשב

ועצה לכלל  פתוח ולהנגיש את ישיבות המ קנון יש לבהתאם לת  -ועצההמפומביות ישיבות   -

האגודה קרה  חברי  לא  אשר  דבר  זו.בשנכלל  ,  אקדמית  הקרובה,    ה  מהישיבה  אנו  החל 

ישיבה  על קיום ה  רשתות המדיה השונות י ייצא פרסום לכלל הסטודנטים.ות במבקשים כ

זכותם.ן וועל  היום  סדר  מא ,  הסבר  את ף  לשמוע  ולהגיע  חלק  לקחת  זכותם.ן  על  קיף 

 המתרחש.  

ל פי התקנון  ע  .לא אוייש  סיו"ר האגודה  נכון להיום תפקיד  -גודהאאיוש תפקידי מנהלת ה -

כן  יאת האדם הנכון ולי. אנו מבינים כי יש חשיבות במצוף יולתפקיד זה עד לס היה לאייש  

אפשר לצוות  אלו על מנת ל  התפקידיש לאייש בהקדם את  . יחד עם זאת,  מןהדבר לוקח ז

 שנה בצורה הטובה ביותר.  גודה לפתוח ניהול הא 

 


